
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 28 DE DESEMBRE DE 
2006. 

 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 28 de desembre de 2006, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume 
Munar Ballester per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC, Sr. 
Manel Romero Romero, Sra. Bàrbara Bujosa Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch, per 
part dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set  vots a favor . 
 
2.- DECRETS I CORRESPONEDÈNCIA. 
 
Es dona compte dels Decrets i de la correspondència més rellevant. 
 
3.- ADJUDICACIÓ DE L’OBRA D’APARCAMENT MUNICIPAL A CAN 
FURA. 
 
La Sra. Bujosa explica que s’abstendran perquè ,com ja ha dit en altres ocasions, no 
estan d’acord amb el lloguer de la parcel·la per fer aparcament, ja que pensen que la 
inversió que es farà serà en un terreny que no és municipal, si no llogat. Tampoc estan 
d’acord en que es faci una inversió d’0aquest tipus amb el que és un experiment. 
El Sr. Batle respecta la seva opinió però  diu que no troba que la paraula “experiment” 
sigui la més adequada, i creu que abans de fer la compra, ja que la inversió s’hauria de 
fer igualment, és millor tenir la possibilitat de veure si és el que Banyalbufar necessita 
realment abans de fer una altra inversió més grossa que és la compra. 
El Sr. Romero diu que sempre es podria fer un canvi d’ús. 
El Batle explica que la parcel·la està lligada a un interès general per aparcament i que no 
es podria fer un canvi d’ús tan fàcilment. 
Es mostra l’Acta d’adjudicació de la Mesa de contractació i s’explica que només es va 
presentar l’empresa Construcciones Llull Sastre. 
 



Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre  vots a favor , per part d’UM, 
PP i APDC; i (3) tres abstencions per part del Independents per Banyalbufar. 
 
4.- MOCIÓ PRESENTADA PEL PP SOBRE L’ELIMINACIÓ DE LES QUOTES 
DE TV.  
 
El Sr. Romero demana al representant del PP que argumenti la moció que ha presentat, 
perquè troba que s’està aprofitant un moment polític molt concret per la proximitat de 
les eleccions. 
El Sr. Jaume Munar no respon a la pregunta. 
Manel Romero diu que eliminar la quota quan no s’arriba a tota la població creu qye és 
un agravi comparatiu, i que sempre hi ha hagut aquest agravi. També diu que quan es 
refereix a les institucions supramunicipals perquè ajudin a finançar l’eliminació de la 
quota, creu que el que haurien de fer aquestes institucions supramunicipals és resoldre el 
problema de la televisió el primer de tot. A més no té sentit ara amb els projecte nous 
que hi ha de la televisió a Banyalbufar. En definitiva no entén el perquè d’aquesta 
moció. 
La Sra. Bujosa creu que si algun partit polític presenta una moció el mínim que hauria 
de fer és explicar-la. També opina que fan tard , perquè fa setze anys que el PP governa  
fins ara no ha dit res, a mig any de les eleccions. Creu que no és el moment. A més no 
es sap com l’Ajuntament podria fer front a aquesta despesa, i l’estiu el PP va muntar 
una carpa a la plaça explicant que duria la TV al poble, i el Sr. Matas no ha fet res.  
El Sr. Peralta creu que la intenció és molt correcte ,però que no és el moment adequat  i 
actualment hi ha despeses molt fortes per arreglar precisament el cablejat actual de la 
televisió i tots sabem que l’Ajuntament de Banyalbufar té uns ingressos molt petits. 
El Sr. Batle creu que finalment tots els grups coincideixen en una cosa, i és que volen la 
televisió gratis per a tothom, i això é el motiu pel que s’ha redactat els darrers projectes 
de tv que properament es duran a terme i aconseguirem aquest objectiu. A més el PP en 
té ple coneixement com a membre de l’equip de govern de tot el procés i canvis de 
projecte a rel de les noves tecnologies sorgides. Amb aquests projectes el que es vol 
aconseguir és precisament el que demana la moció. Per tant no té cap inconvenient en 
votar la moció favorablement perquè és seguir amb el que s’ha fet fins ara. 
La Sra. Bujosa diu que si s’accepta l’esmena del Sr. Romero de donar la connexió gratis 
a tothom, també votarien que sí. 
El Sr. Batle diu que la direcció és totalment contrària, ja que el que es pretén és eliminar 
les connexions, no fer-ne de noves. En dos mesos aproximadament es tindrà instal·lat el 
nou repetidor i serà totalment diferent i si només s’utilitza un mes l’antic sistema, 
evidentment només es pagarà l’utilitzat, no es cobrarà tot un any per un servei no donat. 
El Batle opina que l’esperit de la moció és no pagar més per veure la televisió i amb 
aquest esperit hi està d’acord. 
La present moció es votarà nominalment. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (3) tres vots a favor, per part del Sr. 
Batle, Mateu Ferrà d’UM; Sr. Jaume Munar del PP i Sr. Atanasio del Barrio d’APDC; i 
(4) quatre abstencions per part del Sr. Juan Peralta d’UM, i els tres representants dels 
independents per Banyalbufar. 
 
 
 



 
5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El Sr. Peralta demana la paraula per explicar l’averia de la televisió de dia 23 de 
desembre. El dia 24 arribaren les primeres queixes sobre la falta de senyal de televisió i 
es va venir a l’Ajuntament per intentar solucionar el problema. El Batle va poder 
arreglar alguna cosa i recuperar parcialment alguna senyal ,però no es va poder fer res 
més. El dia 25 es va telefonar al Sr. Luís Pérez de l’empresa Landtel, i va dir que el 
primer dia que podien venir era el dia 27, perquè el 26 ja tenia tots els empleats ocupats 
i era impossible venir. Finalment el 27 van venir i ara per ara està tot solucionat excepte 
Cal Tio, que té un altre problema en concret que també s’intentarà solucionar. 
Bàrbara Bujosa  torna a demanar per l’obertura de la Biblioteca i el Sr. Peralta diu que 
està en contacte amb el Consell per fer les bases del bibliotecari i que tot està en marxa. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 21:20 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 28 de desembre de 2006. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


